
P R O T O K Ó Ł  NR XVII/11 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 15
00

 do 16
00 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 07 października 2011 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XVII sesji i powitania radnych, Burmistrza oraz Skarbnika Gminy dokonał 

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady.  

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 15, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

 

Ad.2. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

8. Komunikaty. 

9. Zakończenie sesji. 
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Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XVI sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – Burmistrz realizował wszystko zgodnie  

ze statutem. 

 

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Leszek Wieczór radny – chciałem złożyć wniosek, aby dokonać odwodnienia w okolicy 

kortu, który położony jest blisko przepompowni na ul. Leśnej i cały czas zalewany jest 

wodą.  

 Na siłowni prowadzone są zajęcia wychowania fizycznego, więc należałoby położyć 

tam wykładzinę.  

 Waldemar Szpila radny – mieszkańcy miejscowości Lubiewko chcieliby spotkać  

się z Burmistrzem w sprawie drogi oraz świetlicy wiejskiej. 

 Jolanta Pawlak radna – czy Burmistrz może już udzielić odpowiedzi na pytania  

z poprzedniej sesji jeżeli chodzi o wydawanie skierowań na badania w SPZOZ  

oraz o regulamin cmentarza.  

 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – uchwała dotyczy tylko zmian dla Ośrodka Pomocy 

Społecznej, są to zwiększenia wydatków, które są niezbędne do dalszego funkcjonowania 

ośrodka, również nie był szacowany 20% udział gminy w zasiłkach.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – Ośrodek Pomocy Społecznej wypłaca zasiłki 

okresowe i od 01 stycznia wprowadzono zmianę, że 20% tych pieniędzy ma dopłacić 

gmina.  

 Karol Golec radny – jaka kwota będzie z tych 20%?  
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 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – to jest kwota ponad 60.000zł 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XVII/82/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Leszek Waloch Burmistrz – zgadzam się, że stanowi to problem, więc proponuję 

nasadzenie żywopłotu.  

  Jeżeli chodzi o wykładzinę w siłowni to zainteresuję się sprawą.  

  W dniu dzisiejszym odwiedziłem miejscowość Lubiewko, ale chętnie jeszcze raz 

spotkam się z mieszkańcami 

 Jeżeli chodzi o wydawanie skierowań na badania oraz o regulamin cmentarza  

to odpowiedź udzielona zostanie na przyszłej sesji.  

 

Ad.8. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – odczytał wystąpienie pokontrolne Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 05 października 2011 roku  

oraz pogratulował Burmistrzowi wysokiej jakości pracy urzędu.  

 Przedstawił zaproszenie na spotkanie z Radą Rodziców w Radęcinie.  

 Przedstawił zaproszenia, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej na Dzień Edukacji 

Narodowej.  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XVII sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Kamila Putek                                                                         w Dobiegniewie 

                                                                                          /-/ Tomasz Karpiński 
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